
STYREMØTE MALVIK IL HÅNDBALL 

 
 

 

Møte: 05/2022 

Tidspunkt: 20.04.2022 

Sted: Malvikhallen 

Tilstede: Karl Sigmund Hagen, Vidar Furu, Kåre Gruven, Kristine Mattson, Heidi G. 
Aasgård, Berte Breivik Vaag, Ragnhild Gissinger 

Fravær: Ingen 

Referent: Kristine Mattson 
  

 
 
Agenda: 

SAK NR.  
 

ANSVARLIG 

 
25/2022 

 
Åpning av møte, godkjenning av referat fra 
forrige møte og saker til eventuelt  

 
Vidar 

 
26/2022 

 
Verdi og visjoner 
  

 
Vidar 

 
27/2022  

 
Sportslig info 
  

 
Stig Roar 

 
28/2022 

 
Økonomisk status per dd 
  

 
Karl Sigmund 

 
29/2022  

 
Marked 

 
Kåre 

 
30/2022  

 
Kiosk/dugnad 

 
Berte 

 
31/2022  

 
Malvik Cup 

 
Vidar 

 
32/2022  

 
Kommunikasjon – plattformer  

 
Alle 



 
33/2022  

 
Info hovedlag 

 
Vidar 

 
34/2022  

 
Eventuelt 

 
Alle 

   

SAK NR.  REFERAT 

 

25/2022 

  

 

Velkommen v/ Vidar 

 

 

26/2022  

 

Visjon: Mer enn håndball (vedtatt på treningssamling på Røros) 

Hvordan gå videre med plan rundt verdier? 

Forslag fra Stig Roar 

1 - Ta det med verdier videre med Marianne og Silje på Mini 

2 - Samle inn ideer fra andre klubber 

3 - Se på egen sportsplan – ta med videre det som er naturlig  

4 – Komme med ideer som underbygger egen visjon og eventuelt helt 

nye ting 

Stig Roar starter med å hente inn ideer – tar eget møte på dette 

 
 

 

27/2022 

  

 

Info fra sportslig: Møte planlagt 28.04. 

Kjernesak: Når skal lag over til VHK? Bør fastsettes en regel for når 

lag skal over. HIL og MIL må være enige. Vanskelig for VHK å 

planlegge når det ikke ligger en konkret prosedyre klar.  

Bør sette opp en arbeidskomite for å avgjøre. Følges opp! 

Treningssamling – hvordan definere årsklasser i MIL Håndball 

Mer samarbeid generelt på tvers av MIL og HIL 

Finne løsning på dommersituasjonen 

Forslag: Sette opp møte mellom styrelederne i HIL og MIL 

 

         

 



28/2022 

 

Økonomisk status per 310322: 

Overskudd hittil 76.294,-  

 

 

29/2022 

 

 

Info fra marked: Ahlsell inn med 20.000,- per år 

Trøndelag Kraft – positive, jobber med saken 

Autosenteret og Br. Hofstad – mangler fordelingsnøkkel fra 

Hovedlaget 

Arbeidsmøte settes opp 28.04.22 – bekledning, fargevalg, hva sponser 

klubben osv. Må lande retningslinjer 

 

 

30/2022 

 

 

Kiosk/dugnad - kompensasjonssøknad må sendes inn, Karl Sigmund 

videresender til Siri på regnskap 

- Forespørsel sendt til Tine på Vendingmachine 

- Bra tilbakemelding på handlekveld med NorContact 

 

 

31/2022 

 

MalvikCup – sendt inn søknad til regionen ang begge Malvikcupene 

 

 

 

32/2022 

 

Kommunikasjon – plattformer – Torunn Langlo ønsker en person fra 

håndballstyret som kan være med å planlegge hvilke plattformer vi 

skal bruke til å kommunisere ut til foreldre/ungdom på 

Heidi tar kontakt med Torunn 

 

 

33/2022 

 

Info fra hovedlag – velkomstmøte gjennomført 

- Må finne en person fra håndball til valgkomite 

- Neste møte 4.mai 

 

 

34/2022 

 

 

Eventuelt: 

Oppdatering av hjemmeside 



- Må ut med informasjon om hvor penger som tilfaller klubben 

skal settes inn (gjelder spillere som skifter lag) 

 

  

 


